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Więcej unijnego wsparcia dla kanalizacji i wodociągu w
gminie Zagnańsk

O ponad 2 mln zł wzrosło unijne dofinansowanie projektu budowy kanalizacji i sieci
wodociągowej w gminie Zagnańsk. Taką decyzję podjął obradujący dziś Zarząd
Województwa Świętokrzyskiego.

– Takie projekty, jak ten realizowany przy wsparciu środków unijnych w gminie
Zagnańsk, łączą potrzeby i oczekiwania lokalnych społeczności oraz wymagania
względem ochrony środowiska naturalnego – mówi Andrzej Bętkowski,
marszałek województwa świętokrzyskiego. – Na obszarach, na których istnieje
sieć kanalizacyjna i wodociągowa, nie ma ryzyka zanieczyszczenia gleby, wód
podziemnych i gruntowych. Takie inwestycje są również oczekiwane przez
mieszkańców, stąd nasza decyzja o zwiększeniu dofinansowania projektu, tak by
mógł być sprawnie realizowany.

Projekt „Budowa kanalizacji i sieci wodociągowej na terenie Gminy Zagnańsk” realizowany
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jest w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na
lata 2014-2020 z Działania 4.3 Gospodarka wodno – ściekowa. Decyzją Zarządu
Województwa wartość unijnego dofinansowania tego przedsięwzięcia wzrosła o ponad 2
mln zł do 6 mln 645 tys. zł.

Projekt zakłada rozbudowę sieci wodociągowej w miejscowości Chrusty oraz kanalizacyjnej
w miejscowościach Chrusty, Kołomań, Umer, Tumlin-Dąbrówka, Samsonów, Tumiln-Węgle i
Tumlin-Zacisze. Długość wybudowanej, dzięki wsparciu środków unijnych, kanalizacji
sanitarnej – to ponad 11 km, zaś wodociągowej – 1,5 km.

– Realizacja projektu przyczyni się do poprawy stanu środowiska naturalnego
oraz pozwoli osiągnąć wysoki stopień skanalizowania gminy Zagnańsk –
podkreśla wicemarszałek Renata Janik. – Nie bez znaczenia jest także
podniesienie atrakcyjności terenów dla potencjalnych inwestorów.

Zakończenie projektu planowane jest na grudzień tego roku.


